
Oppsummering frå kaffimøte med næringslivet 11.okt: 

Ordføraren orienterte om: 

Status planarbeid;  

1. Kommunedelplan KDP: Vi vurderer å legge KDP fram for planutvalet med ny 

høyringsrunde. Dette bil baserer seg på reviderte trafikktal. Samstundes vil vi 

oppdatere arealformål for Gol gamle skule, Storøyne II (Hallingdal bilsenter etc) mv. 

Vi vurderer også å drøfte KDP og reg.plan Storøyne II i regionalt planforum, der alle 

statlige og fylkeskommune organ deltek.  

2. Kommuneplan- Planutvalet har gjort vedtak om innspel som er endra/justert. Dei 

som blir med vidare skal no konsekvensvurderast før ein går i drøfting med Stat og 

fylke om å løyse motsegn.  

3. Reguleringsplan Storøyne II – møte med fylkeskommunen. Ingen tydelige svar frå dei 

så langt. Aktuelt å drøfte denne i regionlag planforum til liks med KDP. 

4. Gol gamle skule, sluttbehandling i kommunesturet tysdag 11.okt. 

 

- Ringeriksbanen, media dei siste dagane 

- Statsbudsjett 2023 – budsjettprosess Gol kommune hausten 2022 

- Auke i gebyr og avgifter frå 2023 

- Hyttemøte 2022 

Jørn Magne Forland var på besøk for å fortelje om og hente innspel til 

Naturmangfoldsplanen som Gol kommune no lagar. Det var høve til ein innspelsrunde i 

etterkant av informasjonen.  

 

Visit Gol møtte ikkje, difor ingen informasjon derfrå.  


